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Voorzitter,

Dit raadsvoorstel is een schoolvoorbeeld van hoe onze B-O-B-vergadercyclus optimaal kan werken.
Dit ook als aanwijzing voor de werkgroep Werkwijze van de raad die zich hier momenteel over 
buigt. Na de beeldvorming met de nodige technische vragen de kritische kanttekeningen en 
knelpunten in de oordeelsvorming. Een raad die het college op pad stuurt om het raadsvoorstel te 
optimaliseren en een college die zich dit ter harte neemt. Twee weken bleek voor onze wethouder 
voldoende om aan de meestgenoemde knelpunten tegemoet te komen en zo dit raadsvoorstel rijp te 
maken voor besluitvorming. Hulde aan dit college voor deze aanpak die navolging verdient maar 
ook wel enige tijd vraagt.

Wel nog enige kanttekeningen. Dank voor de begeleidende brief. Wij zouden het op prijs stellen als 
naast de jachthaven ook steeds de waterscouting zou worden genoemd als belangrijke gebruiker van
dit gebied.

We zijn blij met de aangekondigde actualisering van de havenvisie in maart april maar willen ook 
wel graag nogmaals de toezegging horen dat dit ook zal resulteren in een raadsvoorstel in de tweede
helft van dit jaar rond de uitplaatsing van de jachthaven en de toekomst van de waterscouting. Tot 
slot, GroenLinks was enige jaren geleden op werkbezoek bij de jachthaven en had gesprekken met 
diverse gebruikers. Wij waren onder de indruk van de ideeën en creativiteit van de gebruikers, vaak 
gepensioneerden die vroeger vooraanstaande maatschappelijke posities innamen en heel graag mee 
zouden willen denken over de toekomst van dit voor sommigen ook nog onbekende deel van Venlo. 
We roepen college en ambtenaren dan ook op om gebruik te maken van de daar aanwezige kennis 
en know how, wellicht zijn er een paar dure ingenieursbureaus mee te besparen....


